5D4N

台北·台中FUN TAIPEI AND TAICHUNG FUN





Tour Code: **FS-5TSTF**



行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ 探索阳明山国家公园, 春夏有绣球花, 秋冬是芒草花的最佳观赏期。
- Explore Yangmingshan National Park: the park features hydrangea flowers and silvergrass.
- ◆ 原眼科是台中的独特景点: 手工巧克力和创意冰淇淋(EYE SCREAM)是必尝的美食。
- Miyahara is a unique attraction in Taichung: the handmade chocolates and creative ice cream (EYE SCREAM) are must have.
- ◆ 日月潭是全台最大淡水湖泊,以湖形像太阳与月亮而得名。
- Sun Moon Lake, the largest freshwater lake in Taiwan, it is an ideal spot for visitors to enjoy.
- ◆ 大家必朝圣的甜点圣地 妮娜巧克力云庄是甜品爱好者的天堂。
- A must-visit dessert paradise Nina Chocolate Museum.

- ◆ 西门町是台北最著名的时尚街区之一,是购物、餐饮和娱乐的集中地。
- Ximending is one of the most famous fashion districts in Taipei: for shopping, dining, and entertainment
- ◆ 发现台北历史美食天堂,前往大稻埕美食街,品尝丰富的台湾传统小吃,感受台北古老街区的独特魅力。
- Visit Dadaocheng food street to enjoy traditional Taiwanese snacks and experience the charm of Taipei's old neighbourhood.
- ◆ 大稻埕码头步道:日落时分,漫步在大稻埕的码头上,享受轻松的氛围与壮丽的台北河景。
- Dadaocheng Wharf: Stroll along the wharf at sunset, relax, and enjoy the stunning Taipei river views.

酒店 HOTEL (全程当地 3 + 4★)

板桥美丽殿或同级 文华道会馆或同级 Merry Day Hotel or similar One City Inn or similar

×3晚(台北)

x 1 晚 (台中)

x 3 N (Taipei)

x 1 N (Taichung)

购物站 SHOPPING STOP

- ◆ 原住民特产中心
- ◆ 天禄艺术中心
- Local products shopping stop
- Tianlu Art Center









旅游行程表

第一天 吉隆坡 🕂 桃园

膳食: 机上用餐

- 抵达桃园机场
- 中正纪念堂

第二天 台北 - 台中

膳食: 早餐/午餐

• 阳明山国家公园: 花钟

赏花季节:5月-7月(绣球花),10月-12月(芒草花)***视天气状况***

- 小油坑
- ◆ 宫原眼科 (冰淇淋自费)
- ◆ 逢甲夜市

第三天 台中 - 台北

膳食: 早餐/午餐

- 日月潭风景区
- 原住民特产中心
- 妮娜巧克力云庄
- 西门町

第四天 台北

膳食: 早餐

- 大稻埕美食街
- ◆ 霞海城隍庙
- 大稻埕码头步道看日落
- 天禄艺术中心
- 宁夏夜市

第五天 台北 🕂 吉隆坡

膳食: 早餐/机上用餐

- ◆早餐后,自由活动
- ◆ 送往机场 吉隆玻

TOUR ITINERARY

DAY 1

KUALA LUMPUR + TAO YUAN

MEALS: MOB

- Arrive In Tao Yuan Airport
- Chiang Kai-shek Memorial Hall

DAY 2

TAIPEI - TAICHUNG

MEALS: Breakfast / Lunch

- Yangmingshan National Park
 Blooming Season: May-July (Hydrangeas), Oct-Dec (Silvergrass)

 subject to weather conditions
- Xiaoyoukeng
- ◆ Miyahara (ice cream at own expense)
- Fengchia Night Market

DAY 3 TAICHUNG - TAIPEI

MEALS: Breakfast / Lunch

- Sun Moon Lake
- Local products shopping stop
- Nina Chocolate Museum
- Ximending

DAY 4 TAIPEI

MEALS: Breakfast

- Dadaocheng Food Street
- Xia Hai City God Temple
- ◆ Dadaocheng Wharf
- ◆ Tian Lu Art Centre
- Ningxia Night Market

DAY 5 TAIPEI → KUALA LUMPUR

MEALS: Breakfast / MOB

- After breakfast, free at own leisure
- Transfer to airport Kuala Lumpur

REMARKS

- ◆ 导游讲解以中文为主。 Tour commentary in Mandarin.
- · 此旅游配套仅适用于马来西亚国民。

This tour package is applicable for Malaysians only.

- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。
 - Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.
- ◆ 由于酒店不提供三人间,所以若三人同行,则需额外补单房差 。
 Triple room sharing is not available.
 Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge.

TRAVEL AGENT: